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Split, 25. 7. 2023. 

UR.BROJ: 77/23. 

 

 

Z  a  p  i  s  n  i  k 
sa 14. sjednice Izvršnog odbora Športskog saveza osoba s invaliditetom grada Splita, 

održane 24. 7. (ponedjeljak) 2023. godine u prostorijama Saveza, Odeska 6. 

 

 

Prisutni: 

               M. Bakić, T. Bagat, M. Jukić, D. Maretić, , R. Zidar, 

Odsutni: 

               M. Grčić, 

Ostali prisutni: 

                       H. Kujundžić. 

 

 

                                          D n e v n i    r e d: 

1. Verifikacija zapisnika sa 13. sjednice I.O. Saveza, 

2. Informacija o uvođenju izbornih predmeta o parasportu na KIF-u Split, 

3. Obaveze članica Saveza o usklađivanju Statuta, sukladno novom Zakonu o sportu, 

4. Razno. 

 

 

ad 1. 

 Zapisnik sa 13. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

ad 2. 

 Predsjednik Saveza prisutne je upoznao da je Kineziološki fakultet u Splitu na sjednici 

Fakultetskog vijeća održanoj dana 21. 6. 2023. godine donio odluku o uvođenju izbornih 

predmeta o parasportu, gdje su nositeljem predmeta imenovali stručnog suradnika Saveza g. 

Hrvoje Kujundžić.  

Ovu odluku predsjednik Saveza je saznao u mailu kojeg je H. Kujundžić upitio predsjedniku i 

glavnom Tajniku HPO-a, te članovima HPO komisije za školovanje kadrova, u čijem radu 

sudjeluje i H. Kujundžić, što smatra nedopustivim, te je izrazio nezadovoljstvo činjenicom da 

je preskočeno krovno Tijelo Saveza, u kojem je H. Kujundžić i zaposlen u stalni radni odnos, 

koje je trebalo biti prvo obaviješteno. Sve ovo dodatno je izazvala činjenica da je navedeni mail 

potpisan imenom i prezimenom, bez funkcije koju H. Kujundžić obnaša u Savezu! 
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Slijedom svega izrečenog, predsjednik je prisutne upoznao sa razgovorom kojeg je vodio u 

kancelariji Saveza sa H. Kujundžićem o navedenom, gdje je Stručni suradnik ponovio kako je 

on to sa Fakultetom radio na osobnoj razini, gotovo privatno, gdje predsjednik prvi puta saznaje 

kako je Stručni suradnik ujedno i vanjski suradnik KIF-a Split! Upitan gdje je Odluka o tome, 

kao i gdje je Ugovor o djelu za to, H. Kujundžić smatra da to Savez nije trebao znati.  

Vidno nezadovoljan saznanjima o svemu vezanom za KIF, predsjednik podsjeća kako je Savez 

od 2015. godine potpisao Ugovor o suradnji, temeljem kojeg je postao Nastavna baza KIF-a 

Split, te izražava čuđenje kako onda Savez nije upoznat službeno od strane KIF-a Split o 

otvaranju novih kolegija o parasportu.  

U diskusiji koja se razvila, za riječ se javio Stručni suradnik Saveza, koji odgovara kako 

je imao želju na prethodnoj sjednici IO, održanoj 26. 6. 2023. godine, osobno članovima odbora 

podijeliti informaciju o događajima sa KIF-om.  

Kako se na kraju sjednice raspravljalo o njegovom dodatnom angažmanu vikendom, za 

potrebe članica koje su domaćini natjecanja, po njemu je sjednica završena u neočekivanoj 

atmosferi, što ga je navelo da sačeka bolji trenutak za objavu vijesti o otvaranju novih kolegija 

o parasportu. Što se elektronske pošte, poslane prvo čelnim osobama HPO-a i članovima 

Odbora za školovanje kadrova HPO-a, u kojem je i on član, to obrazlaže činjenicom da je 

članove IO Saveza htio usmeno izvjestiti o tome. 

Predsjednik Saveza pita H. Kujundžića, Stručnog suradnika Saveza, dali bi Savez trebao 

znati da on radi na KIF-u Split svih ovih godina, na što H. Kujundžić odgovara da je to sve 

navedeno u životopisima koje je dostavljao Savezu, uz napomenu da je on još kao student bio 

demonstrator, a kasnije i vanjski suradnik KIF-a Split. Navodi kako svi znaju da su zaposleni 

treneri većinom njegovi bivši studenti, te da se to više puta spominjalo. 

Upitan u diskusiji od drugih članova IO, tko je njega predložio da on bude nositelj 

kolegija, H. Kujundžić odgovara da je on sam sebe predložio, budući ima sve uvjete za 

predavanje na Fakultetima. Također, upitan tko ga je uključio u rad Odbora ua školovanje 

kadrova u krovnoj organizaciji, on odgovara da ga je uključio HPO! 

Naglašava da ne shvaća zbog čega je nastao problem, te ako Izvršni odbor Saveza misli da je 

radio na štetu Saveza, da mu se slobodno uruči otkaz na radnom mjestu u Savezu. Na te riječi, 

predsjednik Saveza je doslovno zabranio nastavak takvog govora, jer je diskriminirajući prema 

svim članovima IO Saveza.  

            Tada su se i ostali članovi složili oko nepotrebnog navoda H. Kujundžića, jer nitko ni 

jednog trena nije spominjao, niti dovodio u pitanje rad i sve ono što je Stručni suradnik 

dopinjeno Savezu, svojim radom i angažmanom. 

Za riječ se javio član IO, T. Bagat, naglašavajući kako je vidno iznerviran cijelom ovom 

diskusijom i da on više nema potrebu sudjelovati u radu ovog Izvršnog odbora Saveza, te da 

napušta samu sjednicu. Smatra kako se ovdje radi, u prvom redu, o povredi ega pojedinaca, kao 

i o nepotrebnom napadanju poštenog čovjeka, a on u tome ne želi sudjelovati. 
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Tada mu se obratio predsjednik Saveza, navodeći kako on ne može na taj način prestati 

sa radom u ovom IO, već da za to postoji propisani postupak, naglašavajući kako ionako 

slijedeće godine svima nama ističe mandat u ovom sazivu. Unatoč svemu kazanom, T. Bagat 

ostaje kod svoje prvobitne odluke, te u 19:00 sati napušta sjednicu IO Saveza. 

Za riječ se javio R. Zidar, koji navodi da je Savez svakako trebao biti upoznat sa ovim 

događanjima oko otvaranja kolegija o parasportu. Ujedno postavlja pitanje dali bi Stručni 

suradnik, kao djelatnik Saveza, trebao dostaviti na znanje i uvid, svoje Ugovore o djelu koje 

ima sa KIF-om u Splitu? 

D. Maretić uzima riječ, te naglašava kako bi iz svega ovoga, Savez i svi mi ostali, trebali 

izvući maksimum, jer je odlična činjenica što su pred nama  kolegiji koji će govoriti o 

parasportu, te upoznaje prisutne sa svojim iskustvom tijekom školovanja. 

Na kraju ove diskusije, predsjednik je istakao kako će on, ispred Saveza, poslati mail 

KIF-u Split, u kojem će tražiti sastanak na temu novih kolegija o parasportu, kao i svim ostalim 

pitanjima vezanim uz obaveze i dužnosti obiju zainteresiranih subjekata.  

 

ad 3. 

 Sukladno novom Zakonu o sportu, kao i Uputama o usklađivanju akata članica HPO-a, 

članice našeg Saveza će se morati pridržavati svih obveza definiranih novim Zakonom o sportu. 

Same nazive svojih pravnih subjekata, mijenjati će prema nomenklaturi sportova HPO-a. 

  Po novom Zakonu o sportu, Statut našeg ide na odobrenje IO HPO-a, a nakon odobrenja 

HPO-a, šalje se državnom uredu SD Županije. 

 Za riječ se javio D. Maretić koji naglašava kako kod članica Saveza može doći do 

kolizije između matičnih nacionalnih parasportskih saveza i lokalnog Saveza, prilikom 

iskazivanja različitih mišljenja o dostavljenim dokumentima.   

 

ad 4. 

 Pod točkom razno prisutnima se obratio D. Maretić, navodeći kako je OKI Split, uslijed 

nedostatka financijskih sredstava, propustio neka od planiranih natjecanja. 

 

 

Izvršni odbor završio je sa radom u 19:35 sati. 

 

                                                                                                        

 

Zapisničar:    Predsjednik Saveza: 

 

Hrvoje Kujundžić    Mijo Bakić 

 


